

Title (en)  
MEDICATION CONTAINER

Title (de)  
MEDIKAMENTENBEHÄLTER

Title (fr)  
RÉCIPIENT POUR MÉDICAMENTS

Publication  
**EP 4190303 A1 20230607 (DE)**

Application  
**EP 21211716 A 20211201**

Priority  
EP 21211716 A 20211201

Abstract (en)  
[origin: WO2023099546A1] The invention relates to a medicament container (1) for an medical active substance or a medicament, the interior (4) of which container can be accessed via a container opening (6) designed in the manner of a bottle mouth. The medicament container is intended to provide particularly high-quality and reliable protection against tampering with its contents. According to the invention, a number, preferably three, of circumferential outer beads (12, 16) are located on the outside of the container opening, the lowest or proximal outer bead (16), as seen in the direction of the mouth opening (14), being designed as a delimiting outer bead (16) and having a bead width (W) of at least 150% of the bead width (w) of the adjacent outer bead (12).

Abstract (de)  
Ein Medikamentenbehälter (1) für einen medizinischen Wirkstoff oder ein Medikament, dessen Innenraum (4) über eine in der Art einer Flaschenmündung ausgestaltete Behälteröffnung (6) zugänglich ist, soll einen besonders hochwertigen und zuverlässigen Schutz gegen Manipulationen seines Inhalts bieten. Dazu sind erfindungsgemäß an der Behälteröffnung außenseitig eine Anzahl, vorzugsweise drei, von umlaufend angebrachten Außenwulsten (12,16) angeordnet, wobei die in Richtung der Mündungsöffnung (14) gesehen unterste oder proximale Außenwulst (16) als Begrenzungs-Außenwulst (16) ausgestaltet ist und eine Wulstbreite (W) von mindestens 150% der Wulstbreite (w) der benachbarten Außenwulst (12) aufweist.

IPC 8 full level  
**A61J 1/06** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A61J 1/065** (2013.01); **A61J 1/1425** (2015.05)

Citation (search report)  
• [XAI] US 4449639 A 19840522 - DAVIS EUGENE E [GB]  
• [XAI] US 6073810 A 20000613 - LONG JR CHARLES J [US]  
• [XAI] US 2009159553 A1 20090625 - HOFFMANN HANS-RAINER [DE], et al  
• [XAI] US 4244479 A 19810113 - SMALLEY NED J

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME

Designated validation state (EPC)  
KH MA MD TN

DOCDB simple family (publication)  
**EP 4190303 A1 20230607**; WO 2023099546 A1 20230608

DOCDB simple family (application)  
**EP 21211716 A 20211201**; EP 2022083816 W 20221130